
Møte i FAU på Oppsal skole 
Tirsdag 29. oktober 2024 17:30–19:30 fysisk på skolen 

Klasse Til stede Vara Ikke møtt Representant 

1A x   Maria Bjørdal Roald 

1B x   Stine Bruland 

1C x   Heidi Thomassen 

2A x   Tine-Marie Stausland Lillesveen 

2B x   Erlend Kristiansen Haavardsholm 

2C    Ikke valgt 

3A x   Morten Ødegård 

3B   x Astrid Devik Borge 

3C x   Jon Reidar Selsaas 

4A x   Laila Hox 

4B x   Rolf Erik Rundin 

5A x   Ove Torheim-Sandvik 

5B x   Josefa Maira Martorell 

6A x   Ragnar Holst Larsen 

6B   x Linda Kim Hussain 

7A x   Tone Madsen 

7B x   Bethel Fantayebil Tsehaye 

8A   x Christine Faye Helvik 

8B x   Unni Svendsbø 

9A x   Helene Foseid Horne 

9B x   Roy Kjøren 

10A   x Christine Faye Helvik 

10B   x Tarek Øzger 

 

Referent er Ove Torheim-Sandvik 5A. Beslutninger/avklaringer i kursiv. 

Neste møte tirsdag x. xxx 18:30 fysisk på skolen. 

1. Konstituering 

Møte ble konstituert 

2. Kort presentasjon av FAU-representanter 

Alle deltagerne i møtet fortalte hva de heter og hvilken klasse de representerer. 

3. Skolen informerer om aktuelle saker og svarer på spørsmål 

Rektor Jack Heidner beretter. 

Rektor fortalte at 70 års markering for skolen var hyggelig og preget av god stemning. Lærerne har 

gitt ham tilbakemelding om at de opplevde at det var fint å møter foreldre i en annen setting enn 

vanlig. 



Skolen har fått en ny sosiallærer. Hun har ansvar for mellomtrinnet og 4-trinnet. Hun er for tiden mye 

ute i skolegården, jobber med å bli kjent med både barn og lærere. 

Det kommer i morgen (30. oktober) informasjon om elevundersøkelsen. Elevene forberedes på 

denne undersøkelsen, slik at undersøkelsen gir et korrekt bilde. Skole erfarer at enkelte elever kan 

finne på å svare på en useriøs måte. Det er Udir som har ansvaret for undersøkelsen 

Det jobbes med et alternativ til turen for tiende trinn. Gratisprinsippet er blitt tolket på nytt, og har 

fått en mer streng tolkning. Rektorene på skolene rundt Østensjøvannet, har startet et samarbeid om 

å samkjører et opplegg med en tur fra mandag/tirsdag til torsdag, med forberedelser på skolen, og 

hvor turen går f.eks. videre til Utøya og med overnatting i nærområdet. Dette kan gi et ønsket 

etterlatt inntrykk hos elevene. Dette samarbeidet er med 1-til-10-skoler i området. Ideen har 

kommet fra rektorene, men det er gjort en innsats for å engasjere lærere. På spørsmål fra en 

deltager sier rektor at ideen er å fordele skolene på forskjellige datoer, og ha tilsvarende opplegg for 

hver skole. Målet er at det blir et samarbeid, og at det blir noenlunde lik praksis. 

Det er stort fokus på besparinger for skolene i Oslo. Byrådet har varslet om en strammere 

kommuneøkonomi. Det jobbes i ulike organer på skolen med hvordan man kan få til kutt på en 

fornuftig og så god måte som mulig. Det er lønn som utgjør mesteparten av budsjettet. Rektor 

forventer at kutt vil kunne merkes i klasserommene, med færre voksne. Kommunebudsjettet vedtas i 

desember. 

Det blir spurt om mobilfri skole fungerer bra? Rektor mener dette funker veldig bra. Det har ikke 

vært vanskelig å håndheve regelen, mobilhotellene funger etter intensjonen. Noen småting har det 

vært, men det har ikke vært et problem. Som en konsekvens av mobilbegrensningene på skolen har 

besøk i kantina har fått en oppsving, siden elevene må gjøre noe annet enn å se på mobilen. Eleven 

gir også positive tilbakemeldinger. Ikke noe særlig mas.  

Matlagingen i kantina har ligget brakk en stund, men nå har noen ansatte satt i gang med å lage mat. 

Fredag er en viktig dag.  

Biblioteket har også åpnet, og dette brukes. Det er mulig leksehjelp for tiende klasse vil få en plass i 

biblioteket. Dette virker veldig bra. 

Jack ønsker FAU lykke til. 

 

4. Godkjenning av innkalling og agenda 

Innkalling og agenda godkjennes enstemmig 

5. Godkjenning av årsrapport 2023–2024  

Årsrapport for 2023-2024 godkjennes enstemmig 



6. Godkjenning av regnskap og balanse 2023–2024 

Avtroppende leder forklarer at FAUs inntekter er fra arrangementet 17. mai. Det ikke er utgifter for 

leirskole i regnskapet på grunn av manglende fakturering fra skolen. Det er mulig å søke FAU om 

økonomisk støtte. 

FAU sitt regnskap for 2023-2024 godkjennes enstemmig 

7. Valg av representanter til ulike verv 

Sittende og avtroppende medlemmer av FAU forklarer hvilke roller som ligger til styret i FAU ved 

Oppsal skole, og hvilke organ ved Oppsal skole som skal ha foreldrerepresentant. 

 

Formelle verv til skolens organ 

Foreldrerepresentant for Driftsstyre:  

• Foreslått: Rolf Erik Rundin (4b). Velges for 1 år. 

Velges enstemmig 

• Tarek Øzger (10b) valgt for 2 år i fjor. 

 

Foreldrerepresentant for Skolemiljøutvalget: 

Skolemiljøutvalget er et utvalg for å drøfte skolemiljøet, der sitter ulike representanter for skolens 

administrasjon. 

• Foreslått: Tine-Marie Lillesveen (2a) velges for 2 år. 

Velges enstemmig 

• Tone Madsen (7a) valgt for 2 år i fjor. 

 

Foreldrerepresentant for Aks: 

• Foreslått: Rolf Erik Rundin (4b) for Aks 3-4 trinn. Velges for 1 år. 

Velges enstemmig 

• Foreslått: Heidi Thommassen (1c) for Aks 1-2 trinn. Velges for 2 år.  

Velges enstemmig 

 

 

 

Styreverv til FAU Oppsal skole 

Leder:  

• Foreslått: Roy Kjøren (9b). Velges for 1 år. 

Velges enstemmig.  



Nestleder: 

• Foreslått: Heidi Thommassen (1c). Velges for 2 år. 

Velges enstemmig.  

Økonomiansvarlig: 

• Laila Hox (4a) valgt for to år i fjor. 

Materialansvarlig: 

• Helene Foseid Horne (9a): valgt for to år i fjor. 

 

Øvrige verv 

 

Referent for FAU:  

• Foreslått: Ove Torheim-Sandvik (5a). Vedtatt enstemmig. 

Velges enstemmig. 

 

8. Møteform og “kjøreregler”  

Avtroppende ledelse foreslår at reglene for tid og sted settes tidlig, og følges konsekvent. 

Forrige året har det vært et fysisk møte i kvartalet, og resten av møtene har vært på teams. En 

deltager opplever at det har vært mer nyttig og givende å ha fysiske møter. Andre støtter første 

talende, med at det også er andre grunner til at teamsmøter ikke fungerer bra.  

Det stilles spørsmål om det vedtekter som regulere møtefrekvensen. Det spilles inn forslag om bare å 

ha fysiske møter, hvor mange, ofte og lange møtene skal være. Det pekes på at rektor kommer hver 

måned med informasjon, som er veldig nyttig. I tillegg er vi allerede i oktober. Det stilles spørsmål om 

det eksisterer et årshjul for FAU. Det foreslås også forutsigbare tidspunkt for møtene. F. eks. første 

eller andre tirsdag i måneden. 

Under det faste temaet Forslag/saker til behandling foreslås at vi ikke tar en runde med fra hver 

representant, men heller ber de representanter som har en sak, løfter saken i møtet på eget initiativ. 

Det tas opp som et poeng at FAU fungerer på et strategisk nivå, og ikke operativt. 

• Forslag: Fysiske møter hver måned.  

Enstemmig vedtatt 

• Forslag: Tidspunkt for møte.  

Alternativene er  

o 1730-1900 

o 1800-1930.  

1800-1930 Enstemmig vedtatt. 

• Forslag: Møtedager frem til sommeren blir: Første tirsdag desember, og deretter andre tirdag 

i måneden.  

Enstemmig vedtatt. 



• Forslag: Endring i forslag/saker til behandling. Alle skal selv ta initiativ til fremme sak til 

forslag/saker til behandling.  

Enstemmig vedtatt. 

Referater skal kunne leses uten at den som leser referatet skal kan kjenne igjen konkrete hendelser 

som den det gjelder eller dens barn kan gjenkjenne. 

Oslo kommunale foreldreutvalg tilbyr FAU-kurs hver høst. 

 

9. Mottatte forslag/saker til behandling 

Et medlem tar opp en sak om voldhendelse. Det er mange som mener at enkelthendelser ikke skal 

behandles i FAU. Voldshendelser på skole er skolens ansvar. Det som kan være av interesse er å sikre 

at FAU får bedre kjennskap om rutiner for mobbing og vold, og sikrer at medlemmene er bedre 

opplyst. 

En femteklasse har tatt initiativ til møter mellom foreldre om mobiltelefoner og sosiale medier. Flere 

foreldre opplever at dette har vært en suksess. Den ene klassen har enda ikke holdt sitt møte. 

Klassen som har holdt møtet, planlegger å holde et nytt om seks måneder 

Det kom en sak om at coop tilbyr boller, som kan oppfattes å være rettet mot barn. Representanten 

som løfter saken, peker på at dette er noe FAU kan gjøre lite med. Det er enighet om dette.  

Alvorlig språkbruk er blitt hørt i mellomtrinnet. Noen klassetrinn har hatt møter om dette. Det skal 

være et foreldremøte om temaet. Skolen er bedt om å være obs på temaet, at det kan bli vanskelig 

og emosjonelt. Det påpekes at det er trist at det blir budsjettkutt, fordi det går ut over tilbudet til 

barna, og det blir vanskeligere for lærere å håndtere saker som dette.  

Dette er ikke bare skole som har ansvar for barnas språkbruk. Også foreldre og de på hjemmebane 

har et ansvar for å sikre barna får den samme beskjeden om dette ikke er greit. 

• Foreslått: Sosiallærere inviteres til neste møte for å snakke om hvordan skolen håndterer 

språkbruk.  

Vedtatt enstemmig.  

 

10. Eventuelt 

Har vi en kommunikasjonsplattform som vi kan kommunisere på? Spond foreslås. Teams foreslås 

som et alterntiv 

• Foreslått: Teste ut om allerede eksisterende team på Teams kan funke.  

Vedtatt enstemmig 

 

Det gis et råd om at alle FAU-kontakter har en epostliste til alle foreldre i klassen. 

 


